

点击[此处](#)完成在线注册申请俄勒冈州按摩治疗师执照。要求和流程如下：

- 若想获得俄勒冈州许可按摩治疗师的资格，申请人必须满足以下列出的具体教育条件，以及
- 通过俄勒冈州法学考试，以及
- 已通过委员会批准的国家考试（笔试）。[联邦按摩认证考试(MBLEX)、美国全国按摩师认证考试(NCBTMB)、结构一体化认证考试(CESI)]。*注意：所有国家考试的成绩必须直接来自于考试方。

委员会要求您拿到 **625 个小时/ 25 个学季分/ 15.74 个学期学分**，而这些学分应来自于鉴定合格的学校或者经教育部批准的学校，具体内容如下：

625 个小时/ 25 个学季分/ 15.74 个学期学分必须包括：

- 健康科学至少 **200 小时/ 8 个学季分/ 5.34 个学期学分**，学科包括解剖与生理学、病理与运动学；以及
- 按摩理论与实践应用、临床实践、业务发展、卫生、沟通与伦理至少 **300 个小时/ 12 个学季分/ 8 个学期学分**。
- 剩余的 **125 个小时/ 5 个学季分/2.4 个学期学分**可以在上述任何一个学科领域获得。

申请流程：

申请人需要：

1. 填写并提交[在线注册申请](#)，并进行付款（如尚未支付）。
2. 申请人将会收到带有登入信息的电子邮件通知，以[完成在线申请](#)。
3. 委员会将审查在线提交的内容、支持性证明文件以及《执照申请》所规定的费用。
4. 申请人将收到一封带有链接和登入信息的电子邮件，以完成在线法学考试。
5. 接着申请人需要配合完成电子指纹的提取以进行背景调查。
6. 成功完成在线申请流程的第 1-5 步，提交所有规定的证明文件并通过法学考试和背景调查。
7. 申请人将获得支付初始执照的链接。
8. 一旦委员会收到初始执照的款项，申请人就可获得执照。

规定的支持性证明文件

官方成绩单，需装入密封的信封中

过去 12 个月内拍摄的 2” X 2” 彩色照片（护照尺寸）

政府出具的有效有照片证件复印件（如驾照、护照等）

不与您同住的三个介绍人，可以是亲戚

最近的心肺复苏（CPR）证的副本

国家考试（笔试）的成绩（MBLEX、NCBTMB、CESI）。*注意：所有国家考试的成绩必须直接来自于考试方。

初始执照费

申请费:	100.00 美元
指纹处理费:	40.00 美元
初始执照费*:	50.00 美元-100.00 美元

* 初始执照费用是根据进行续期的日期而定，即申请人的出生年月。无论初始执照是何时发放的，出生于奇数年的人应当在每个奇数年进行续期。出生于偶数年的人应当在每个偶数年进行续期。另外，执照持有人必须在其出生月份的第一天进行续期。如果申请人的第一次续期不满签发时间的 12 个月，初始执照费为 50.00 美元。如果申请人的第一次续期超过签发时间的 12 个月，初始执照费为 100.00 美元。

电子指纹提取

委员会要求所有新候选人在发放执照之前提供指纹，作国家刑事背景调查之用。此外，俄勒冈州规定电子指纹取代指纹卡。在开始背景调查前，您需要向俄勒冈州按摩师委员会（OBMT）支付 40.00 美元的指纹处理费。预约请参阅以下说明。

****注意**:** Fieldprint 将收取 12.50 美元以获取您的指纹。

预约提取电子指纹，请遵循以下指示：

访问 www.FieldprintOregon.com

点击“预约”按钮。

在“新用户/注册”下输入电子邮件地址，然后单击“注册”按钮。根据指示创建密码和安全问题，然后单击“注册并继续”。

输入 Fieldprint 代码：FPORMassTherapistsDAS

输入联邦调查局要求的联系人和人口信息，并在您选择的地点预约指纹提取。

结束预约后，请打印确认页。携带确认页以及两种身份证件至您选择的预约地点进行指纹提取。

如果您有任何问题或疑问，请联系我们的客户服务团队：877-614-4364 或 customerservice@fieldprint.com

认证审查

认证审查以及其额外的 250 美元只针对已经合法执业多年但是可能不具备认证课程指导的传统教育条件的州外申请人。

在完成认证审查以及通过法学考试和笔试后，委员会可向在俄勒冈州以外合法从事按摩以及/或者纤维体工作的申请人发放执照。

官方成绩单或结业证书以及实际工作经验必须记录在[认证审查申请附录](#)和[工作经验证明表中](#)。

申请人必须提供以下成绩单：

- 200 个小时的解剖与生理学以及病理和运动学/ 8 个学季分/ 5.34 个学期学分，其中，至少 120 个小时/

4.8 个学季分/ 3.2 个学期学分必须来自**认证课程指导**，最多 80 个继续教育的面授课时可来自学科领域；以及

- 300 个小时/ 12 个学季分/ 8 个学期学分的按摩理论与实践应用、临床实践、业务发展、卫生、沟通与伦理，其中至少 140 个小时/ 5.6 个学季分/ 3.7 个学期学分必须来自**认证课程指导**，最多 120 个继续教育的面授课时可来自学科领域，最多 40 个小时的实际工作经验，以及；
- 125 个小时/ 5 个学季分/ 2.4 个学期学分可来自健康科学、按摩或者纤体理论及其实际应用、临床实践、业务发展、沟通、伦理、卫生，或水疗。在 125 个小时中，最多 75 个继续教育的面授课时可来自学科领域。

委员会批准的笔试

委员会接受以下几种笔试之一：由美国联邦按摩考试委员会（FSMTB）管理的联邦按摩认证考试（MBLEx）、由美国全国按摩师认证委员会（NCBTMB）管理的按摩（TM）考试或按摩和纤体（TMB）考试、由结构一体化认证委员会（CBSI）管理的结构一体化认证考试（CESI）。 ***注意：所有国家考试的成绩必须直接来自于考试方。**

联邦按摩认证考试 (MBLEx)

MBLEx 由美国联邦按摩考试委员会（FSMTB）管理。联系 FSMTB 可拨打电话 866-962-3926 或者访问 <http://fsmtb.org>。申请表格可以从网站下载。如果您还有其他问题，请联系 FSMTB。

美国全国按摩师认证委员会 (NCBTMB)

美国全国按摩师认证考试由 NCBTMB 管理。您可以拨打电话 800-296-0664 或通过其网站 www.ncbtmb.org 联系 NCBTMB。申请表格可从网站下载。OBMT（俄勒冈州按摩师委员会）不需要您为取得执照而获得或维持国家认证。

结构一体化认证考试 (CESI)

CESI 由结构一体化认证委员会（CBSI）管理。您可以拨打电话 414-908-4947 或通过他们的网站 www.siexam.org 联系 CBSI。申请表格和学习指南可以从他们的网站下载。如有其他疑问，请联系 CBSI。

笔试通过的证明必须在发放执照之前提交。不必提交官方分数报告。考试当天发出的及格通知书复印件即可。

法学考试

申请人必须通过 25 个问题、多项选择题以及开卷考的法学考试。提交执照申请后，申请人将收到一封含有链接和登入信息的电子邮件以完成在线法学考试。

逮捕记录以及指纹的提取

逮捕记录

除轻微的交通违章外，申请人必须在申请表上说明他/她是否曾经被捕或者被判过罪。被捕人员必须提供逮捕记录的副本、判决书副本、判决履行书副本以及理由陈述。逮捕记录及/或定罪可能导致拒绝给予执照。

指纹

截至 2012 年 1 月 1 日，**所有**申请初始执照的新申请人、**所有**申请恢复失效执照的执照持有人、**所有**申请激活无效执照的执照持有人以及**所有**在接受调查的执照持有人都需要递交指纹进行刑事背景调查。您需要遵循的步骤如下：

预约提取电子指纹，请遵循以下指示：

访问 www.FieldprintOregon.com

点击“预约”按钮

在“新用户/注册”下输入电子邮件地址，然后单击“注册”按钮。根据指示创建密码和安全问题，然后单击“注册并继续”。

输入 Fieldprint 代码：FPORMassTherapistsDAS

输入联邦调查局要求的联系人和人口信息，并在您选择的地点预约指纹提取

结束预约后，请打印确认页。携带确认页以及两种身份证件至您选择的预约地点进行指纹提取。

如果您有任何问题或疑问，请联系我们的客户服务团队：877-614-4364 或 customerservice@fieldprint.com

指纹提取设施全国都有，因此您可以很方便地获得您的电子指纹。指纹提取设施通常会收取 12.50 美元的费用。

在获得许可或者重新激活您的执照前，您必须支付 40 美元的刑事背景处理费给委员会（如果不支付该笔费用，那么就不会处理您的指纹）。该笔费用应交予俄勒冈州按摩师委员会且不予退还。

[指纹提取常见问题](#)

附加许可信息

成绩单

申请文件必须包含原始成绩单，并装入学校的密封信封里。成绩单必须说明您所在教育机构定义的课时数或者同等的学分。如果授予学分的机构不再营业，那么委员会可接受审查规定科目及学时的结业证书或者成绩单或者毕业文凭的副本。委员会可能需要额外的信息来证实这些文件的真实性。

其他文件

所有申请必须包含：护照样式的照片、最近的心肺复苏（CPR）证副本（正反面）、政府签发的有照片证件（例如驾照、护照、军事证件）。

健康证申请人必须提供现在的许可证副本以及由发证机构填写的许可证验证表。

什么是公共信息？

当您成为了拥有执照的按摩师，根据俄勒冈州修订法规（ORS）192.410 规定，以下信息将为公共信息：

- 您的名字和地址
- 电子邮件地址
- 电话号码

How to obtain a License

Click [Here](#) to complete an online registration request to apply for an Oregon Massage Therapist License. The requirements and process is listed below:

To qualify to become a Licensed Massage Therapist in the State of Oregon, an applicant must:

- Meet specific education requirements listed below, *and*
- Pass the Oregon Jurisprudence (law) exam, *and*
- Have passed a Board approved written National Examination. (MBLEX , NCBTMB, CESI). ***NOTE: ALL NATIONAL EXAM RESULTS MUST COME DIRECTLY FROM THE EXAM PROVIDER.**

The Board requires **625 hours/25 quarter credits/15.74 semester credits** of education from an accredited or Department of Education approved school with the following:

The **625 hours/25 quarter credits/15.74 semester credits** of education must include:

- A minimum of **200 hours/8 quarter credits/ 5.34 semester credits** of health sciences, consisting of Anatomy and Physiology, Pathology, and Kinesiology; and
- A minimum of **300 hours/12 quarter credits/8 semester credits** of Massage Theory and Practical Application, Clinical Practice, Business Development, Sanitation, Communication, and Ethics.
- The remaining **125 hours/5 quarter credits /2.4 semester credits** required may be in any of the above subject areas.

Application Process

The applicant will need to do the following:

1. Complete and submit an [online registration request](#) and required payment (if not already completed).
2. Applicant will receive an email notification with log-in information to [complete the online application](#).
3. The Board will review the online submittal, supporting documentation, and fees as outlined in the Application for Licensure.
4. The applicant will receive an email with a link and log-in information to complete the online Jurisprudence Examination.
5. The applicant will then complete the electronic fingerprinting process to initiate their background check.
6. Upon successful completion of steps 1-5 of the online application process and have submitted all required documentation, passing of the Jurisprudence Exam and background check,
7. The applicant will be given a link to pay for the initial license.
8. Once the board receives the initial license payment, the applicant will be issued a license.

Required Supporting Documentation

Official transcripts in a sealed envelope

2" X 2" color photograph (passport-sized) taken within the last 12 months

A copy of a valid government-issued picture ID (such as, a driver's license, passport etc.)

A list of three references that do not reside with you, yet can be relatives

A copy of a current CPR certification

Results from a National Written Examination (MBLEX , NCBTMB, CESI). ***NOTE: ALL NATIONAL EXAM RESULTS MUST COME DIRECTLY FROM THE EXAM PROVIDER.**

Initial Licensing Fees

Application Fee:	\$100.00
Fingerprint Processing Fee:	\$40.00
Initial License Fee*:	\$50.00 - \$100.00

*The Initial License Fee is based upon renewal date, which is based upon applicant birth month/year. Individuals born in odd numbered years will renew every odd numbered year, regardless of when their initial license was issued. Those born during an even year will renew every even year. Additionally, licensees must renew *before* the first day of their birth month. If an applicant's first renewal is less than 12 months from time of issuance, the Initial License Fee is \$50.00. If the applicant's first renewal is more than 12 months from date of issuance, the Initial License Fee is \$100.00.

Electronic Fingerprinting

The board requires that all new candidates provide fingerprints for a national criminal background check prior to issuance of a license. Additionally, the state of Oregon requires electronic Fingerprinting, in lieu of fingerprint cards. There is a \$40.00 Fingerprint Processing Fee payable to OBMT that will be required before the background check will be initiated. Please see the instructions below to schedule an appointment.

****Note**:** There will be a \$12.50 fee accessed by Fieldprint for the process of obtaining your fingerprints.

To Schedule an appointment for electronic fingerprinting, please follow the instructions below:

Visit www.FieldprintOregon.com

Click on the "Schedule an Appointment" button.

Enter an email address under "New Users/Sign Up" and click the "Sign Up" button. Follow the instructions for creating a Password and Security Question and then click "Sign Up and Continue".

Enter this Fieldprint Code: FPORMassTherapistsDAS

Enter the contact and demographic information required by the FBI and schedule a fingerprint appointment at the location of your choosing.

At the end of the process, print the Confirmation Page. Take the Confirmation Page with you to your fingerprint appointment, along with two forms of identification.

If you have any questions or problems, you may contact our customer service team at 877-614-4364 or customerservice@fieldprint.com

Credentialing Review

The credentialing review and its additional \$250 fee is only pertinent to those out of state applicants who have been legally practicing for many years and may not meet the traditional education requirement through certified class instruction.

Upon completion of a credentialing review the Board may grant a license to applicants who are or have legally practiced massage and/or bodywork outside of the State of Oregon; after successful completion of the jurisprudence, and written examinations.

Official Transcripts or Certificates of Completion and Practical Work Experience must be documented on the [Credentialing Review Application Addendum](#) and [Work Experience Verification Worksheet](#).

The applicant must provide transcripts for:

- **200** Anatomy and Physiology, Pathology and Kinesiology **hours /8 quarter credits/5.34 semester credits** of this with **120 hours/4.8 quarter credits/3.2 semester credits** minimum must be from **certified class instruction** with up to **80** contact hours of prior continuing education in subject areas may apply; and
- **300 hours/12 quarter credits/8 semester credits** Massage Theory and Practical Application, Clinical Practice, Business Development, Sanitation, Communication and Ethics hours of this **140 hours/5.6 quarter credits/3.7 semester credits** minimum must be from **certified class instruction** with up to **120** contact hours of prior continuing education in subject areas, up to **40** hours of practical work experience may apply, and;
- **125 hours/5 quarter credits/2.4 semester credits** which may be in either Health Sciences, Massage or Bodywork Theory and practical application, Clinical Practice, Business Development, Communication, Ethics, Sanitation or Hydrotherapy. Of the 125 hours required, up to 75 contact hours of prior continuing education in subject areas may apply.

Board Approved Written Examinations

The Board will accept one of the following approved written exams; the Massage & Bodywork Licensing Exam (MBLEx) administered by the Federation of State Massage Therapy Boards (FSMTB), either the Therapeutic Massage (TM) or the Therapeutic Massage and Bodywork (TMB) exams administered by the National Certification Board for Therapeutic Massage and Bodywork (NCBTMB), or the Certification Examination for Structural Integration (CESI) administered by the Certification Board for Structural Integration (CBSI). ***NOTE: ALL NATIONAL EXAM RESULTS MUST COME DIRECTLY FROM THE EXAM PROVIDER.**

The MBLEx

The MBLEx exam is administered by the Federation of State Massage Therapy Boards. The FSMTB can be contacted by phone at 866-962-3926 or online at <http://fsmtb.org>. Applications can be downloaded from the Web site. If you have further questions, please contact the FSMTB.

The NCBTMB

The National Certification Exam is administered by the National Certification Board for Therapeutic Massage and Bodywork. The NCBTMB can be contacted by phone at 800-296-0664 or through their Web Site at www.ncbtmb.org Applications can be downloaded from the Web site. The OBMT does not require you to obtain or maintain National Certification for the purpose of licensure.

The CESI

The Certification Examination for Structural Integration is administered by the Certification Board for Structural Integration (CBSI). The CBSI can be contacted by phone at 414-908-4947 or through their Web site at www.siexam.org. Applications and a study guide can be downloaded from their Web site. If you have further questions, please contact the CBSI.

Proof of passing the written exam must be submitted before a license can be issued. It is not necessary to send the Official Score Report. A copy of the passing notification issued the day of the exam is acceptable.

Jurisprudence (Law) Examination

All applicants must pass the 25 question, multiple-choice, open-book Jurisprudence (Law) Examination. Upon submitting an application for licensure, the applicant will receive an email with a link and log-in information to complete the online Jurisprudence Examination.

Arrest Records & Electronic Fingerprinting

Arrest Records

An applicant must state on the application whether he/she has ever been arrested for or convicted of a crime exclusive of minor traffic offenses. Those who have been arrested must provide a copy of the arrest record, a copy of the judgment, a copy of the settlement of the judgment and a statement of explanation. An arrest record and/or conviction may result in denial of licensure.

Fingerprints

As of January 1, 2012 **all** new applicants applying for their initial license, **all** licensees applying to reinstate a lapsed license, **all** licensees applying to reactivate an inactive license, and **all** licensees under investigation are required to submit fingerprint for a criminal background check. Below are the steps you will want to follow:

To Schedule an appointment for electronic fingerprinting, please follow the instructions below:

Visit www.FieldprintOregon.com

Click on the "Schedule an Appointment" button.

Enter an email address under "New Users/Sign Up" and click the "Sign Up" button. Follow the instructions for creating a Password and Security Question and then click "Sign Up and Continue".

Enter this Fieldprint Code: FPORMassTherapistsDAS

Enter the contact and demographic information required by the FBI and schedule a fingerprint appointment at the location of your choosing.

At the end of the process, print the Confirmation Page. Take the Confirmation Page with you to your fingerprint appointment, along with two forms of identification.

If you have any questions or problems, you may contact our customer service team at 877-614-4364 or customerservice@fieldprint.com

Fingerprinting facilities are available nationwide for you to conveniently obtain your Electronic Fingerprints. Fingerprint facilities generally charge a fee of \$12.50 for the service.

A \$40 criminal background processing fee must be paid to the Board **prior to becoming licensed or reactivating your license (Your fingerprints will not be processed without this fee being paid)**. Payment should be made to the OBMT. This fee is non-refundable.

[Fingerprinting FAQs](#)

Additional Licensing Information

Transcripts

Applications must include original transcripts in a sealed envelope from the school. Transcripts must be stated in classroom hours or equivalent credit hours as defined by your education institution. If a program or institution granting credit is no longer in business, the Board will accept for review a copy of a certificate of completion or transcript or diploma in the required subject matter and hours. The Board may require additional information to verify the authenticity of such documents.

Other Documents

All applications must also include; a passport style photograph, a copy of current CPR certification (both front and back of card), and a copy of a government issued picture ID (e.g. driver's license, passport, military ID).

Health Endorsement applicants must include a copy of their current license and a license verification form completed by the issuing licensing agency.

What is Public Information?

When you become a licensd Massage Therapist, the following will become public information in accordance with ORS 192.410:

- Your name and address
- Email address
- Phone number